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Αισιόδοξη για την επιτυχή ανακεφαλαιοποίηση της ΕΤΕ η Λ. Κατσέλη 
Την αισιοδοξία της για την επιτυχή ολοκλήρωση της ανακεφαλαιοποίησης της Εθνικής Τράπεζας 

εξέφρασε η πρόεδρος της τράπεζας Λούκα Κατσέλη μιλώντας στην Γενική Συνέλευση των μετόχων. 

«Το ενδιαφέρον είναι μεγάλο, οι προοπτικές ευοίωνες και η εθνική τράπεζα μετά την ολοκλήρωση της 

ανακεφαλαιποίησης θα είναι πιο ισχυρή από ποτέ και έτοιμη να διαδραματίσει πρωταγωνιστικό ρόλο 

στην διοχέτευση ρευστότητας στην πραγματική οικονομία», σημείωσε η κα. Κατσέλη. Ταυτόχρονα, η 

πρόεδρος της ΕΤΕ αναφέρθηκε εκτενώς στις προκλήσεις που θα αντιμετωπίσει το τραπεζικό σύστημα 

σχετικά με την επαναφορά των καταθέσεων και την αντιμετώπιση των κόκκινων δανείων. Τέλος, η κα 

Κατσέλη αναφέρθηκε στη μαζική κατάσχεση ακινήτων η οποία αντίκειται στα συμφέροντα της 

τράπεζας. 

------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------ 

 

Νοβότνι: Δεν υπάρχει πλέον θέμα εξόδου της Ελλάδας από την Ευρωζώνη 
Δεν τίθεται πλέον θέμα ενός Grexit, μιας εξόδου της Ελλάδας από την Ευρωζώνη, αλλά εκείνο που τώρα έχει 

σημασία, είναι να υπάρξει ελάφρυνση του ελληνικού χρέους, που σημαίνει μια παράταση του χρόνου 

αποπληρωμής των δανείων και μείωση των επιτοκίων. 

Αυτό τόνισε σήμερα ο διοικητής της Αυστριακής Κεντρικής Τράπεζας (ΑΚΤ) και μέλος του Διοικητικού 

Συμβουλίου της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας, Έβαλντ Νοβότνι, μιλώντας σε δημόσια συζήτηση για την 

Οικονομία στη Διπλωματική Ακαδημία της Βιέννης. 

 

Συνέχεια… 
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Ημερήσια Νέα 

Ταυτόχρονα, επισήμανε την πρόοδο κατά τις διαπραγματεύσεις με τους θεσμούς για την επόμενη δόση από το 

τρίτο πακέτο βοήθειας προς την Ελλάδα, σημειώνοντας ότι οι συζητήσεις προχωρούν στη σωστή κατεύθυνση, 

ενώ τόνισε την ανάγκη να υπάρξει ανακεφαλαιοποίηση των ελληνικών τραπεζών μέσα σε αυτή τη χρονιά, ώστε 

να παραμείνει λειτουργικός ο τραπεζικός τομέας. 

Ο Έβαλντ Νοβότνι διευκρίνισε πως εάν οι ελληνικές τράπεζες δεν κεφαλαιοποιηθούν επαρκώς έως το τέλος του 

χρόνου, τότε θα πρέπει να εκκαθαριστούν με τους νέους κανόνες της Ευρωπαϊκής Ένωσης - και στην 

περίπτωση ενός λεγόμενου Bail-in θα υπάρξει συμμετοχή καταθετών και κατόχων ομολόγων στην εξυγίανση 

των ελληνικών τραπεζών. Παράλληλα, ο ίδιος ζήτησε να υπάρξει μια σίγουρη "κοινωνική εξασφάλιση" για τις 

οικογένειες που θίγονται κατά τους πλειστηριασμούς κατοικιών από ελληνικές τράπεζες. 

Κατά την άποψή του, μια ελάφρυνση του χρέους μέσω παράτασης του χρόνου αποπληρωμής και μείωσης των 

επιτοκίων, είναι λογική, για να μπορέσει η Ελλάδα να δημιουργήσει και πάλι τις δομές στην πραγματική 

οικονομία - και προς τούτο γίνονται, όπως είπε, συζητήσεις με το Διεθνές Νομισματικό Ταμείο. 

Ο διοικητής της ΑΚΤ και μέλος του ΔΣ της ΕΚΤ, χαρακτήρισε ως σημαντικό βήμα για την Ελλάδα τις 

προσπάθειες για ιδιωτικοποιήσεις που, όπως σημείωσε, καταβάλλονται από την ελληνική κυβέρνηση, ενώ 

παρατήρησε πως οι ιδιωτικοποιήσεις φέρνουν στη χώρα, όχι μόνον χρήματα, αλλά και τεχνογνωσία, 

αναφέροντας ως "θετικό παράδειγμα" την μερική πώληση του λιμανιού του Πειραιά σε Κινέζους επενδυτές. 

Από την πλευρά του, ο γνωστός Αυστριακός οικονομολόγος, Στέφαν Σούλμάιστερ, μιλώντας στην ίδια 

εκδήλωση, εκτίμησε πως ένα Grexit εξακολουθεί να είναι πιθανό, ενώ χαρακτήρισε ως "αδιανόητο αίσχος" την 

πολιτική που ακολούθησε η Ευρωπαϊκή Ενωση στην ελληνική κρίση. 

Σύμφωνα τέλος, με τον πρώην αντικαγκελάριο της Αυστρίας, Έρχαρντ Μπούζεκ, (του συντηρητικού Λαϊκού 

Κόμματος), ο οποίος επίσης συμμετείχε στη δημοσία συζήτηση για την Οικονομία στην Διπλωματική 

Ακαδημία της Βιέννης, ένα Grexit δεν θα έλυνε απολύτως κανένα πρόβλημα. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 
Σε χαμηλό 12μήνου υποχώρησαν οι απόδοσεις των ελληνικών ομολόγων 
Οι αποδόσεις των ομολόγων του ελληνικού δημοσίου υποχώρησαν σε χαμηλό επίπεδο 12μήνου, μετά τη 

συμφωνία που επιτεύχθηκε μεταξύ της κυβέρνησης και των δανειστών της, αναφέρει δημοσίευμα των 

Financial Times. Η απόδοση του 10ετούς ομολόγου μειώθηκε κατά 13 μονάδες βάσης (0,13 της ποσοστιαίας 

μονάδας) σήμερα το πρωί, στο 6,79%. Η απόδοση των 2ετών ομολόγων μειώθηκε περαιτέρω κατά 23 μονάδες 

βάσης στο 5,70%. Όπως αναφέρουν οι Financial Times, οι τίτλοι αυτοί είναι οι πιο ευαίσθητοι στον φόβο μίας 

αθέτησης πληρωμών και τον Ιούλιο η απόδοσή τους είχε εκτοξευθεί στο 29%. 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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"Καλά νέα", λέει ο Ντάισελμπλουμ για τη συμφωνία Ελλάδας – δανειστών 
Ικανοποίηση για τη συμφωνία που επετεύχθη ανάμεσα στην ελληνική κυβέρνηση και τους δανειστές εξέφρασε 

ο πρόεδρος του Eurogroup Γερούν Ντάισελμπλουμ. "Καλά νέα. Ουσιαστική συμφωνία μεταξύ Ελλάδας και 

θεσμών. Το EWG συζήτησε την κατάσταση και καλωσόρισε την πρόοδο που έγινε", ανέφερε σε μήνυμά του 

στο twitter. 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 

«Είναι μια καλή μέρα σήμερα» ανέφερε ο Πιερ Μοσκοβισί για τη συμφωνία  
«Είναι μια καλή μέρα σήμερα», σχολίασε ο επίτροπος Οικονομικών υποθέσεων, Πιερ Μοσκοβισί για τη 

συμφωνία θεσμών και ελληνικών αρχών. Όπως ανέφερε, «μετά από μέρες και νύχτες διαπραγματεύσεων 

επιτεύχθηκε συμφωνία σε πολλά μέτρα που πρέπει να εφαρμοστούν για να ολοκληρωθεί το πρώτο πακέτο 

προαπαιτούμενων». Ειδικότερα, ο Γάλλος επίτροπος έκανε αναφορά στη συμφωνία σχετικά με τις τιμές των 

φαρμάκων, το νόμο για τη δομή του Ταμείου Χρηματοπιστωτικής Σταθερότητας, ο οποίος, όπως είπε, θα 

συμβάλει στη διαχείριση των μη εξυπηρετούμενων δανείων και θα ανοίξει το δρόμο για την 

ανακεφαλαιοποίηση των τραπεζών, η οποία αναμένεται να ολοκληρωθεί πριν το τέλος του έτους. Σε ό,τι αφορά 

την προστασία της πρώτης κατοικίας από τους πλειστηριασμούς, ο Π. Μοσκοβισί σημείωσε ότι ήταν το πιο 

κρίσιμο κομμάτι των διαβουλεύσεων και πρόσθεσε πως είναι πολύ σημαντικό να δημιουργηθεί ένα «φερέγγυο 

πλαίσιο» 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
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Η τρομοκρατία θα πλήξει και την οικονομία 

Οι πολύνεκρες τρομοκρατικές επιθέσεις στο Παρίσι προκαλούν ανείπωτο ανθρώπινο πόνο. Την ίδια ώρα, θύμα 

των τρομοκρατών πέφτει και οικονομική δραστηριότητα. Ο τουρισμός και το εμπόριο υφίστανται πλήγμα. 

Τέσσερις ημέρες μετά τις αιματηρές τρομοκρατικές επιθέσεις φανατικών μελών του Ισλαμικού Κράτους στο 

Παρίσι, η γαλλική πρωτεύουσα προσπαθεί να ξεπεράσει το πρώτο σοκ και να επουλώσει τις πληγές της. Πολλοί 

αναλυτές είπαν ότι τα αποτρόπαια γεγονότα, που προκάλεσαν μέχρι αυτήν την ώρα τον θάνατο 132 ανθρώπων, 

άλλαξαν για πάντα τη γαλλική πρωτεύουσα και όχι μόνο. Βέβαιο θεωρείται πάντως ότι θα έχουν επιπτώσεις 

πιθανότατα σε όλο το φάσμα της δημόσιας ζωής. 

Ανάμεσα στους τομείς που αναμένεται να πληγούν είναι αναμφίβολα και αυτός της οικονομίας, όπως εκτίμησε 

μιλώντας στην DW ο Φρίντριχ Σνάιντερ, καθηγητής Δημόσιων Οικονομικών στο αυστριακό Πανεπιστήμιο του 

Λιντς. 

Πλήγμα για τουρισμό και εμπόριο 

«Οι επιπτώσεις τρομοκρατικών επιθέσεων αφορούν κατά πρώτο λόγο τον τουρισμό. Διότι όταν συμβαίνει κάτι 

τέτοιο στο Παρίσι, ο καθένας μπαίνει σε σκέψεις για το αν θα ταξιδέψει εκεί, γεγονός που συνεπάγεται άμεσες 

απώλειες σε πολλές περιπτώσεις ύψους εκατοντάδων εκατομμυρίων ευρώ, κάτι που σημαίνει τουλάχιστον 

προσωρινή κάμψη του τουρισμού». 

Σύμφωνα με τον γερμανοαυστριακό καθηγητή, από παρόμοιες τρομοκρατικές επιθέσεις πλήττονται και 

επιχειρήσεις κάθε είδους, οι οποίες καλούνται κατά κανόνα να πληρώσουν μεγαλύτερα ποσά προκειμένου να 

ασφαλιστούν για τέτοιου είδους ενδεχόμενα. Τρίτη πτυχή που υπογράμμισε ο Φρίντριχ Σνάιντερ είναι η 

ενίσχυση των μέτρων ασφαλείας, γεγονός που οδηγεί σε αυξανόμενες δαπάνες. 

Κατά τον γερμανοαυστριακό οικονομολόγο, η τρομοκρατία έχει σαφείς επιπτώσεις και στην εμπορική 

δραστηριότητα. Όπως διευκρίνισε, «το εμπόριο γίνεται ακριβότερο, τίθενται επίσης ζητήματα οργάνωσης της 

εμπορικής δραστηριότητας. Το εμπόριο, ειδικά σε τουριστικά μέρη που στηρίζονται στην καταναλωτική 

διάθεση των τουριστών, προφανώς πλήττεται περισσότερο μαζί με τον τουριστικό τομέα». 

Επιχειρώντας μια χονδρική εκτίμηση, ο γερμανοαυστριακός καθηγητής έκανε λόγο για πιθανή υποχώρηση του 

εμπορικού τζίρου στο Παρίσι της τάξης του 20% με 30% σε διάστημα μισού έτους από τις τρομοκρατικές 

επιθέσεις. 

Επιπλέον, οι αυξημένες δαπάνες στον τομέα της ασφάλειας θα οδηγήσουν σε περικοπές σε άλλους τομείς του 

κρατικού προϋπολογισμού, για παράδειγμα στις υποδομές ή την παιδεία, εκτίμησε ο Φρίντριχ Σνάιντερ, 

επικαλούμενος το παράδειγμα των τρομοκρατικών επιθέσεων της 11ης Σεπτεμβρίου 2001 στη Νέα Υόρκη. 

Η 11η Σεπτεμβρίου δεν έπληξε το παγκόσμιο εμπόριο 

Την άποψη αυτή μετριάζει η προσέγγιση του επικεφαλής οικονομολόγου της Commerzbank Γιέργκ Κρέμερ. 

Όπως επισήμανε μιλώντας στο τηλεοπτικό πρόγραμμα της DW, η ύφεση στις ΗΠΑ μετά τις επιθέσεις δεν 

οφειλόταν στην τρομοκρατία, αλλά στη «φούσκα» στην αγορά των ενυπόθηκων δανείων. 

Όπως παρατήρησε ο Κρέμερ, το 2001 εφαρμόστηκαν πολύ αυστηρά μέτρα ασφαλείας στις ΗΠΑ, ωστόσο «τα 

χρόνια που ακολούθησαν ο όγκος των εμπορικών συναλλαγών των ΗΠΑ ως μερίδιο του παγκόσμιου όγκου δεν 

σημείωσε αξιοσημείωτη μείωση. Το θετικό είναι τουλάχιστον ότι η λήψη αυστηρότερων μέτρων ασφαλείας 

μετά την 11η Σεπτεμβρίου δεν είχε αρνητικό αντίκτυπο στο παγκόσμιο εμπόριο». 

---------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

 


